
Historie je něco, co je už za  námi 
a často nemá význam se k ní vracet. 
Zároveň je ale v našich životech stá-
le přítomna, protože jsme ji prožili, 
vyrostli jsem v ní, je to čas, který nás 
ovlivnil a  někam posunul. A  platí to 
i o životě firmy.
Toto číslo manažerské přílohy časo-
pisu Login bude tedy speciální. Spo-
lečnost K-net oslavila 30 let od svého 
vzniku, a tak bychom se rádi podívali 
zpět do  minulosti na  to, co potkalo 
a  ovlivnilo nejen nás, ale i  vás, naše 
zákazníky a  partnery. Zároveň se 
i  díky této bohaté historii v  K-netu 
s  hrdostí a  sebevědomím nahlížíme 
do  budoucnosti, aby i  dalších 30 let 
společnosti bylo podobně úspěšných.
A  jak se nejlépe ohlédnout zpět, než 
pomocí našeho firemního časopisu 
Login, který vlastně mapuje (téměř) 
všechny důležité události společnos-
ti. Vycházet začal v roce 2006, nepo-
krývá tedy prvních 13 let existence 
společnosti.
To ale pro tuto chvíli nevadí. Přesto si 
některé informace a  milníky z  minu-
losti K-netu uvěďme. Je to např. růst 
a  rozšiřování společnosti – v  roce 
2011 jsme otevřeli sídlo na Olomouc-
ké ulici v  Brně, před 8 lety jsme ote-
vřeli pobočku v Olešnici, vznikly i další 
pobočky v Praze a Ostravě. Nedávno 
jsme překonali ekonomický obrat 100 
mil. Kč za  rok. Neustále rozšiřujeme 
portfolio produktů a  služeb, orientu-
jeme se jak na komerční subjekty, tak 
postupem času přibyly také nemocni-
ce, samospráva, školy či government.
Pořádáme akce pro klienty, v  roce 
2005 vznikl úplně první Zákaznický 
den, seminářů a dalších akcí už jsme 
pro vás uspořádali nespočet.
A  takto by se dalo pokračovat dál 
a  dál. Pojďme se ale nyní podívat 
na  zajímavé články z  historických 
Loginů, které mají i po letech zvláštní 
kouzlo a svoji vypovídající hodnotu.
Krásné čtení přeje Jan Crlík  

Informace škodí tomu, kdo je nemá.   
Řešení K-net pro advokátní  
kancelář  Login 1/2006

Vaše téma

OHLÉDNUTÍ ZA HISTORIÍ 
K-NET ANEB ZPĚT V ČASE  
S ČASOPISEM LOGIN

K-net
technical internationalgroup s.r.o.
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K-net umí najít vhodná řešení jak pro velké firmy, tak pro malé a střední
podniky nebo skupiny soukromých osob, které intenzivně spolupracují.
Příkladem může být advokátní kancelář a zkušenosti JUDr. VáclavaPeňáze, kterému K-net nabídl a koncem loňského roku také instaloval
tzv. „small business server“. Přestože zkušenosti jsou zatím několika-
měsíční, podle slov uživatele dostala informatika zcela novou kvalitu.V advokátní kanceláří pracuje a pravidelně přichází s citlivými informace
do styku kolem deseti osob – advokáti, koncipienti, asistentka, studenti.
„Potřebovali jsme, aby naše počítačová síť byla funkční a spolehlivá,
abychom měli bezpečně uložená data a bezpečnou elektronickoupoštu“, říká JUDr. Peňáz. „Také jsme považovali za nutné omezit přístup k některým informacím, aby nemohlo dojít k jejich zneužití, ale současně aby byly dostupné pro konkrétní zaměstnance, kteří s nimi potřebují pracovat, využívají např. právnický program ASPI, chtějí mít přehled o svém účetnictví apod.“ 

„Osobně vidím velký přínos ve vzdáleném přístupu, kdy se mohu např. o víkendu připojit ze svého domácíhopočítače a pracovat s dokumenty a soubory stejně jakov kanceláři, a také v daleko rychlejším zadávání úkolů,kdy mohu např. přímo od klienta poslat kolegovi zadání s důležitými mateirály,“ doplňuje JUDr. Peňáz. „Do budoucna uvažujeme také o elektronické podoběspisů, což by nám opět ušetřilo čas a mohli bychom sekdykoliv ze vzdáleného místa podívat např. na jednotlivé

kauzy. V naší branži je důležitý bleskový přístup k právními skutkovým informacím. Informace škodí tomu, kdo jenemá.“

Informace škodí tomu,kdo je nemáŘešení K-net pro advokátní kancelář

Jedna ze známých cestovních kanceláří – CK Victoria – a společnost
K-net budou letos slavit deváté výročí. Takovou dobu trvá jejichspolupráce v oblasti informačních technologií. K-net pro cestovníkancelář zajišťuje on-line připojení poboček v celé České republice a stará se o to, aby zaměstnanci i zákazníci měli na síti – vždy a bez

problémů – dostupné aktuální informace.
„Potřebovali jsme vytvořit spolehlivou lokální síť v centrále v Brně a postupně, tak jak se naše firmarozšiřovala, připojovat on-line naše pobočky v Praze,Liberci, Ostravě, Přerově, Brně a Olomouci,“ vzpomínána začátek spolupráce Libor Sušánka, IT specialista ve společnosti CK Victoria. „Lidé z K-netu nám dodalivýpočetní techniku, vytvořili síť, zajišťují technický servis a starají se o obnovu našeho „vozového parku“. Cením si toho, že jsou opravdu odborníci, kterým nenízatěžko poradit nebo vyjít vstříc i podle našich časovýchmožností.“ Z hlediska technického řešení se CK Victoriarozhodla pro propojení centrály s pobočkami prostřed-nictvím technologie Citrix Metaframe. 

Ve spolupráci se společností K-net řešila také svojiwebovou prezentaci a zprovoznila na síti rezervační systém zájezdů vyvinutý pro vlastní potřebu.

CK Victoria působí na českém trhu třináct let. V zimním období se orientuje zejména na zájezdy spojené s možností lyžování ve Francii,
Itálii a Rakousku, v létě s ní desítky tisíc klientů vyráží k moři, především
do Chorvatska, Itálie a Černé Hory. V průběhu celého roku pořádá CK
Victoria poznávací zájezdy po evropských metropolích, některé z nich
spojené s koupáním v termálních lázních.

CK Victoria ON-LINEŘešení K-net v oblasti cestovního ruchu
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Spolupráce: Citrix a jeho
novinky

Ocenění od IBM
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Informace škodí tomu,kdo je nemá

K-net umí najít vhodná řešení jak pro velké firmy, tak pro malé a střední podniky nebo 
skupiny soukromých osob, které intenzivně spolupracují. Příkladem může být advokát-
ní kancelář a zkušenosti JUDr. Václava Peňáze, kterému K-net nabídl a koncem loňské-
ho roku také instaloval tzv. „small business server“. Přestože zkušenosti jsou zatím 
několikaměsíční, podle slov uživatele dostala informatika zcela novou kvalitu.

V advokátní kanceláří pracuje a pravidelně přichází s citlivými informace do styku ko-
lem deseti osob – advokáti, koncipienti, asistentka, studenti. „Potřebovali jsme, aby 
naše počítačová síť byla funkční a spolehlivá, abychom měli bezpečně uložená data 
a bezpečnou elektronickou poštu“, říká JUDr. Peňáz. „Také jsme považovali za nutné 
omezit přístup k některým informacím, aby nemohlo dojít k jejich zneužití, ale součas-
ně aby byly dostupné pro konkrétní zaměstnance, kteří s nimi potřebují pracovat, využí-
vají např. právnický program ASPI, chtějí mít přehled o svém účetnictví apod.“

„Osobně vidím velký přínos ve vzdáleném přístupu, kdy se mohu např. o víkendu připojit 
ze svého domácího počítače a pracovat s dokumenty a soubory stejně jako v kanceláři, 
a také v daleko rychlejším zadávání úkolů, kdy mohu např. přímo od klienta poslat kole-
govi zadání s důležitými mateirály,“ doplňuje JUDr. Peňáz. „Do budoucna uvažujeme také 
o elektronické podobě spisů, což by nám opět ušetřilo čas a mohli bychom se kdykoliv 
ze vzdáleného místa podívat např. na jednotlivé kauzy. V naší branži je důležitý bleskový 
přístup k právním i skutkovým informacím. Informace škodí tomu, kdo je nemá.“   

Ing. Veronika Císařová
Marketingový specialista

Ing. Jan Crlík
Marketingový specialista
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IT hračky pro skutečné specialisty Login 1/2010

V letošním roce doznalo portfolio K-netu několik změn, a to díky posílení své nabídky o zcela nové 
produkty nebo rozšířené verze, jejichž přidanou hodnotou je mj. snadnější instalace. Zálohování 
prostřednictvím NetBackupBoxu (NBB) je nyní možné ve třech verzích – NetBackupBox – BCK, 
NetBackupBox OXO (tzv. nekonečný disk) a NetBackupBox – WAN. V této oblasti byla také posí-
lena služba komplexně zajišťující zálohování systémů i pro případ živelné katastrofy. Zálohování 
je prováděno v místě zákazníka a je replikováno k poskytovateli služby. Proces replikace, případně 
i  proces zálohování, je pod dohledem poskytovatele služby. Úplnými novinkami jsou produkty 
NetGuard (NGD) a NetInfoBase (NBS).

NetGuard - dohledové centrum pro velké i malé firmy
Pod pojmem NetGuard se skrývá dohledové centrum, které bdí nad IT prostředím klienta. Předsta-
vuje komplexní řešení pro monitoring sítě a systémů pro malé i velké společnosti. Jeho výhodou 
je rychlé nasazení a jednoduchá správa. NetGuard je připraven ve dvou verzích. NetGuard - GC 
je jednoduché dohledové centrum, které sleduje funkcionalitu systémů a služeb a je vhodné pro 
malé a střední firmy nebo instituce. NetGuard – TIV je komplexní monitorovací nástroj pro velké 
instalace, typicky nasazovaný ve společnostech se 100 a více sledovanými zařízeními.

NetInfoBase – dobře organizovaná práce s dokumenty 
Již společnosti od pěti uživatelů mohou dobře využít nové možnosti produktu NetInfoBase pro 
bezpečnou, dobře organizovanou práci s dokumenty ve webovém prostředí. Jedná se o komplex-
ní webový portál pro interní i externí využití, který je lehce nasaditelný, upravovaný přímo uživateli 
a podporující firemní procesy a projekty. Tento produkt je připraven ve verzi NetInfoBase – SP, kdy 
se jedná o  interní portál primárně určený pro organizaci a správu Microsoft Office dokumentů, 
a NetInfoBase – CF, který představuje velice výkonný Web 2.0 pro tvorbu dokumentací a interak-
tivních portálů k produktům či projektům.

Happy Birthday, K-net! Login 2/2008

Ve  čtvrtek 19. června otevřela Dvorana Rektorátu VUT své brány K-netu, který zde oslavil pat-
nácté narozeniny. Celým večerem, který zahájili trubači slavnostními fanfárami, zněla hudba – 
od klasiky až po lidovou muziku. Postarali se o ni především posluchači ZUŠ Smetanova v Brně, 
které K-net dlouhodobě podporuje – školní cimbálový soubor, smíšený komorní sbor MUSICA DA 
CAMERA BRNO, klavírista Richard Skolek, houslista Jan Knettig za klavírního doprovodu Jolany 
Zedekové a na závěr brněnský folklorní soubor Púčik. V  rámci večera popřáli K-netu docentka 
Jiřina Schieblová z VUT v Brně, ředitel ZUŠ Smetanova Petr Karas, za zákazníky Jaromír Matěj-
ka z CK Victoria a za partnery Petr Klabeneš ze společnosti AVNET. Tzv. zdravice spřátelených  
armád neboli přání zaměstnanců K-netu jiných národností zazněla v  bulharštině, slovenštině 
a polštině, ředitel partnerské společnosti Solidea Tomáš Štěpánek předal Tomášovi Knettigovi 
k patnáctinám firmy občanský průkaz v nadživotní velikosti. Finále večera patřilo představení no-
vého loga a nemohlo chybět slavnostní nakrojení narozeninového dortu.

IT dokáže úřadům šetřit náklady, i těm menším 
říká Tomáš Knettig, jednatel společnosti K-net
K-net má s IT řešeními pro města a obce bohaté zkušenosti. Již šestnáct let se zajímá o technolo-
gické novinky, které mohou uživatelům v mnohém usnadnit život. Například zjednodušení správy 
IT nebo bezpečný přístup k informacím odkudkoliv jsou pro mnohé úřady velmi aktuálními úkoly. 
„Naše řešení využily například magistráty měst Ostrava a Karviná nebo městské úřady v Sázavě 
a Třinci,“ říká Tomáš Knettig a dodává: „Potřeby úřadů v oblasti IT pro nás nejsou žádnou neznámou. 
K-net vždy navrhuje řešení, která vycházejí z aktuálního stavu a snaží se co nejvíce zhodnotit dosa-
vadní investice úřadů do stávající IT infrastruktury. Dobré IT řešení dokáže úřadům výrazně ušetřit 
náklady, a to nejen těm o velkém počtu uživatelů, ale i menším městům a obcím.“

K-net se každoročně inspiruje zejména na odborných konferencích ve Spojených státech, odkud 
pochází většina technologických partnerů. Firemní zásadou je využívat takové technologie, které 
jsou ověřené a velmi rozšířené. V posledním roce vzbudily zájem IT specialistů tři nové produkty 
z dílny společnosti Citrix, které úzce souvisejí s virtualizací serverů, desktopů a aplikací - Xen-
Server, XenDesktop a XenApp.

K-net pro své zákazníky, spolupracovníky z oblasti státní správy a samosprávy nevyjímaje, každo- 
ročně pořádá odborné semináře. Letos se rozhodl zařadit do svého programu celkem čtyři Citrix 
workshopy. Ten první se uskutečnil v úterý 24. března ve Sportovním a rekreačním zařízení města 
Ostravy. Připravil ho realizační tým ve složení Petr Nepustil, Tomáš Kiedroň, Petr Londa a Jitka  
Halásková, v rámci workshopu se blíže představila i ostravská pobočka K-netu. Zájem o workshop 
projevilo 17 IT specialistů, které zaujalo téma „Úspora nákladů v IT s produktem Citrix XenDesk-
top“, hodně se zajímali o otázky úspor elektrické energie v oblasti IT a zvýšením životnosti IT 
techniky. Další workshop je plánován na měsíc červen v Praze.
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Vzpomínka na 7. Zákaznický den K-netu: 
Začátky cloudové éry  Login 2/2011

V roce 2011, na našem sedmém Zákaznickém dni, jsme se poprvé pustili do zcela nového směru - 
cloud computingu. Byl to tehdy koncept, který mnohým zněl jako hudba budoucnosti, ale my jsme 
věřili, že má obrovský potenciál.
V článku o zákaznickém dni s názvem „Cloudy jsme potkali jen na přednáškách, nebe nad Svratkou 
zůstalo bez mráčku“ jsme tehdy uvedli:
„Prezentace odborníků vyplnily relativně nový pojem konkrétním obsahem a názorně přiblížily výhody, 
které tento netradiční model uživatelům přináší. K hlavním přednostem cloudu patří nulová nebo velmi 
nízká vstupní investice, variabilita výkonu a ceny, řešení připravené k užívání ‘just in time’ a nejvyšší 
technologická úroveň zabezpečení i poskytovaných služeb.“
Tento den byl nejen o přednáškách, ale také o představování vizí společnosti, které se točily kolem 
expanze a nových technologií. „Pamatuji si, jak se celý náš tým těšil na nové sídlo v Brně, kde jsme plá-
novali rozšíření kapacit a lepší zázemí pro náš rostoucí tým. Myslím, že právě zde se začal psát příběh, 
který je dnes ústředním pilířem naší firmy - rozvoj cloudových služeb a důraz na vysokou dostupnost 
a spolehlivost.“ poznamenává Tomáš Kiedroň, technický architekt mnoha inovací v K-net.
Ohlédneme-li se zpět, vidíme, jak důležité byly tyto kroky pro naši současnou pozici na  trhu. Dnes 
máme za sebou více než dekádu zkušeností s cloudem, řady spokojených zákazníků a rozsáhlé port-
folio služeb, které by bez těchto prvních kroků nikdy nevzniklo.
Chcete-li si připomenout původní článek z našeho firemního časopisu, který vše shrnuje, naskenujte 
vlevo uvedený QR kód.ví
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K-net je skokanem roku u IBM Login 1/2012

Společnost K-net dosáhla v  letech 2010 až 2011 nejvyššího meziročního nárůstu v  prodeji 
serverových produktů IBM na českém trhu. Získala za to ocenění Skokan roku 2011, které je o to 
cennější, že „neskákala“ od nuly, ale odrážela se z poměrně vysoké základny.

„Jsme dlouhodobým partnerem IBM se slušnými výsledky, za které jsme již dvakrát získali oceně-
ní Partner roku v oblasti HW. Náš nový titul Skokan roku znamená, že jsme v roce 2011 byli díky 
našim zákazníkům velmi úspěšní, udělali jsme společně velká a krásná řešení s velmi dobrou 
výkonností a vynikající ověřenou kvalitou,“ říká Tomáš Knettig. „Skokan roku je jedno z hlavních 
ocenění IBM, takže z něj máme velikou radost. Dík za něj patří celému týmu K-net, protože neudě-
láte nárůst výrobku, když tým není vzdělaný, a neuděláte nárůst výrobku, když tým není přátelský 
a schopný být užitečný zákazníkům. Titul patří celé firmě a také našim zákazníkům,“ je přesvěd-
čen T. Knettig. K významným zakázkám roku 2011 s využitím produktů IBM patřily spolupráce se 
společnostmi Penny market, Intelek nebo Noventis.

Dohledové centrum K-net: 
Klíčový krok k moderní IT infrastruktuře  Login 1/2013

V roce 2012, kdy K-net zřídil své první Dohledové centrum, se svět IT rychle měnil. Firmy stále více 
přecházely na cloudové služby a potřebovaly spolehlivá řešení pro monitorování svých systémů. Naše 
rozhodnutí zřídit Dohledové centrum bylo strategickým krokem, který nám umožnil poskytnout zákaz-
níkům nadstandardní úroveň služeb.
Tehdy jsme v našem firemním časopise uvedli: „Využití monitoringu formou služby dohledového centra 
skýtá oproti lokální instalaci monitorovacího softwaru interním IT pracovníkem mnoho předností… rychlý 
a adresný servisní zásah, významná úspora investičních i provozních prostředků...“
Dnes, o více než deset let později, se ukazuje, jak klíčové toto rozhodnutí bylo. Naše Dohledové cen-
trum poskytuje nepřetržitý monitoring stovkám systémů po  celé České republice a  umožňuje nám 
předcházet potenciálním problémům dříve, než by mohly ovlivnit provoz našich zákazníků. Díky tomu 
jsme se stali důvěryhodným partnerem pro firmy, nemocnice, školy, úřady… organizace, které hledají 
spolehlivost a bezpečnost v jejich IT infrastruktuře.
Naše původní vize se rozvinula do komplexního řešení, které se dnes neomezuje jen na cloudové služ-
by, ale podporuje celou řadu nejen IT technologií. K-net se díky tomu stal významným dodavatel v ob-
lasti monitoringu a správy IT systémů.
V původní článku můžete zjistit více o tom, jaké myšlenky vedly ke generační změně, kdy ze záchrany 
systému formou helpdeskových služeb začala doba proaktivního sledování chování systémů a mož-
ností preventivních opatření, stačí naskenovat QR kód vlevo.
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Spolupráce s H & B REAL: 
Společně na cestě za inovacemi  Login 3/2016

V roce 2016 jsme psali o začátcích a vývoji spolupráce mezi K-net a společností H & B REAL, 
která tehdy čítala již třináct let. Naším cílem bylo zvýšit rychlost, stabilitu a bezpečnost servero-
vé infrastruktury, abychom všem firmám holdingu zajistili spolehlivý provoz a podporu pro další 
rozvoj. Těchto cílů jsme dosáhli díky technologii Lenovo Flex System Enterprise a diskovému poli 
Storwize V3700.
Připomeňme si, co v článku zaznělo tehdy:
„Společnost K-net je nejen profesně zdatná, ale i přátelská IT firma. Je radost s ní a  jejími pra-
covníky spolupracovat. Tato spolupráce je pro nás také zdrojem nových IT znalostí. Pracovníci 
K-netu jsou ochotni společně o naší IT problematice diskutovat, vyslechnout náš názor, navrhnout 
optimální řešení, a nakonec i naše náročné IT požadavky realizovat.” – Ing. Jiří Chromčák, vedoucí 
IT oddělení ve společnosti H & B REAL, a.s.
Dnes, kdy technologie opět pokročily mílovými kroky, stojíme s H & B REAL před další zajíma-
vou výzvou: přechodem k plně virtualizovanému a cloudově orientovanému prostředí. Pracujeme 
na robustním řešení, které H & B REAL poskytne potřebnou flexibilitu a odolnost do budoucna. 
Tento přechod umožní propojení s nejnovějšími cloudovými technologiemi, nabídne lepší přehled 
o datech a nové možnosti automatizace.
Díky vzájemné důvěře, vybudované na dlouhodobé spolupráci, můžeme dnes společně rozvíjet 
pokročilá řešení, která H & B REAL přinesou ještě vyšší úroveň zabezpečení a efektivity.
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K-net úspěšně zkolaudoval nové  
technologické centrum na Vysočině Login 1/2015

Chátrající dům U Golema v Olešnici prošel náročnou rekonstrukcí a proměnil se v moderní cen-
trum pro vývoj a poskytování strategických IT služeb. K-net zde vytvořil 22 pracovních míst, při-
čemž oficiální otevření je plánováno na 24. září. Tento projekt v hodnotě přes 20 milionů korun 
nejen přináší pracovní příležitosti do regionu, ale také umožňuje místním odborníkům pracovat 
blíže domovu. Rekonstrukce respektovala historické prvky budovy, což bylo klíčové i přes četné 
překážky. Podstatnou roli sehrála také podpora EU, která pokryla 37 % nákladů.
Dům je nyní nejen místem, kde se rodí inovace, ale také záložním centrem pro brněnskou pobočku 
K-net. V budově najdete kanceláře, školicí místnosti a technické zázemí pro vývojáře a IT odborní-
ky. Projekt podpořila Evropská unie a přispěla tak k oživení 
objektu i celého regionu.
Pro více informací navštivte náš web, kde se dozvíte další 
podrobnosti o projektu a  jeho významu pro K-net i místní 
komunitu.
Chcete se dozvědět více? Naskenujte QR kód vpravo a na-
vštivte náš web!

Vzpomínka na budování technologického centra 
v Olešnici: Od snu k realitě Login 2/2014

Když se dnes podívám na naše moderní technologické centrum v Olešnici, vzpomenu si na všech-
ny ty hodiny, které jsme strávili plánováním, rekonstrukcí a  laděním každého detailu. Chátrající 
dům U Golema se proměnil v něco neuvěřitelného. V roce 2013 jsme stáli před náročným úkolem 
– vytvořit moderní technologické centrum v místě, kde by to nikdo nečekal. Pamatuji si, jak Tomáš 
Knettig o projektu řekl:

„Centrum bude i naší ‚firemní myslivnou‘. Velmi se mi líbí, že se do Olešnice bude jezdit myslet.“

Tento projekt byl pro nás výzvou, a to nejen po stránce stavební, ale i lidské. Překonali jsme množ-
ství překážek – technologických, ekonomických i organizačních. Během rekonstrukce jsme mu-
seli čelit řadě komplikací, ale naše odhodlání nás nakonec dovedlo k cíli. Spolupráce byla klíčová 
a bez podpory EU by projekt nebyl možný.

Když jsem poprvé vstoupil do zkolaudovaného centra, byl jsem hrdý. Hrdý na náš tým, na všechny, 
kdo se na projektu podíleli, a na to, co jsme společně dokázali. Toto centrum je důkazem naší 
schopnosti inovovat a posouvat se vpřed, a já věřím, že bude i nadále sloužit jako odrazový můs-
tek pro další úspěchy. 
Vzpomínka Petra Nepustial, který byl hlavním motorem „osídlení“ Olešnice skvělými kolegyněmi 
a kolegy.

Pokud chcete vědět více o tom, jak to tehdy všechno probíhalo, naskenujte QR kód vpravo a pře-
čtěte si původní článek „K-net úspěšně zkolaudoval nové technologické centrum na Vysočině“.
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20 let partnerství s  Citrix:  
Jak spolupráce formovala budoucnost K-netu“ 
Login 2/2017

V květnu 2017, po dvaceti letech spolupráce s Citrixem, dosáhl K-net významného milníku. Sta-
li jsme se jedním ze dvou partnerů v  České republice, kteří získali nejvyšší specializaci Citrix 
ve  dvou klíčových oblastech: virtualizace a  networking. Tato cesta začala již v  90. letech, kdy 
jsme se jako malá společnost s méně než deseti zaměstnanci rozhodli využít tehdy průkopnické 
technologie Citrix.
V článku „20 let spolupráce s firmou Citrix“ jsme tehdy uvedli:
„Citrix K-netu velmi pomohl, protože pro nás byl vždy profesionál. Implementace technologií Citrix 
nás vždy posouvala dopředu, protože se jednalo o velké netriviální projekty.“
Tato spolupráce nám umožnila nejen přežít v konkurenčním prostředí, ale i růst a inovovat. Od prv-
ních projektů s WinFrame a Metaframe, kdy jsme klientům pomáhali překonávat překážky spojené 
s online přístupem k datům, až po dnešní pokročilá řešení pro cloudové služby a zabezpečení dat.
Díky Citrixu jsme schopni našim zákazníkům poskytovat bezpečný přístup k  ERP aplikacím 
a desktopům v cloudovém prostředí. V době vydání článku jsme rozšířili naše portfolio o služby 
bezpečného úložiště dokumentů postavené na technologii Citrix Sharefile. Pod obchodním ná-
zvem netSpace naše služby postavené na Citrix technologiích splňovaly a dodnes splňují nejpřís-
nější požadavky na ochranu dat podle GDPR.
Naše dlouholeté partnerství s Citrixem je důkazem toho, jak klíčová může být spolupráce s tech-
nologickým lídrem. Citrix zůstává nedílnou součástí naší strategie a pomáhá nám poskytovat ře-
šení, která udržují naše zákazníky v bezpečí a konkurenceschopné v dnešním dynamickém světě 
IT.
Pokud chcete nahlédnout do historie naší spolupráce z perspektivy roku 2017, naskenujte QR kód 
vlevo a přečtěte si původní článek.
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14. ZÁKAZNICKÝ DEN NABITÝ ENERGIÍ 25 Login 3/2018

V  brněnském hotelu Continental se 19. října uskutečnil 14. Zákaznický den K-net. Stejně jako 
předcházející oslava 25 let založení firmy se konal ve znamení motta „Energie 25“.
Již tradičně byl součástí Zákaznického dne odborný program. Profesionálové v oblastech bez-
pečnosti IT z  řad našich partnerských firem Trusted Network Solutions, Whalebone, Flowmon 
a Quest mimo jiné představili penetrační testování, analýzu síťové komunikace a bezpečnostní 
audit přístupů k datům. Zákaznický den byl i letos provázen oblíbeným mini-veletrhem, na kterém 
mohli účastníci navštívit stánky partnerů i naší společnosti.

STÁNEK K-NET A NOVÝ PRODUKT NETSENSE
K-net letos prezentoval vývoj nového produktu netSense. Jde o  soustavu měřicích čidel, která 
ve spolupráci s naší sledovací a vyhodnocovací službou netGuard pomůže zajistit serverům i bu-
dovám bezpečné a komfortní prostředí pro svůj provoz. Dokáže totiž správce upozornit na pro-
blémy v serverovně či jinde, vyvolané změnami vlhkosti, teploty, dodávky proudu, internetu a mno-
hých dalších charakteristik. 

TRUSTED NETWORK SOLUTIONS
Hned ráno účastníky Zákaznického dne probudil bezpečnostní specialista TNS Jan Pawlik. Ve své 
přednášce ukázal, jak lehce lze proniknout do firemních infrastruktur a nastínil možná řešení.

WHALEBONE
Společnost Whalebone pořádala přednášku o vlastním DNS serveru. Ne vždy je totiž bezpečné 
spoléhat na Google DNS. Jak je malware nebezpečný a jak nasadit vlastní a profesionálně spra-
vovaný DNS server, prezentoval technický ředitel Robert Šefr.

FLOWMON
Martin Ševčík ze společnosti Flowmon představil nástroj na podrobnou analýzu lokální sítě. Všem 
účastníkům ukázal, jak rozpoznat útok na infrastrukturu a jak se ve vybraných situacích zachovat.

QUEST
Zástupce firmy Quest Jiří Svatuška přednesl svůj příspěvek na téma bezpečnostní audit přístupu 
k dokumentům. Většina firem totiž nemá tato práva v pořádku a jejich zaměstnanci tak mohou 
přistupovat k dokumentům, které jim nenáleží. Tohoto nepořádku v právech mohou zneužít neje-
nom hackeři, ale i samotní zaměstnanci.

K-NET
Na závěr vystoupili IT specialisté Petr Nepustil s Tomášem Kiedroněm, kteří ve svém příspěvku 
uvedli řadu příkladů úspěšně zachycených bezpečnostních incidentů z pohledu K-netu jakožto 
cloudového poskytovatele.
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Vysvětlení podtržených výrazů z Loginu a Manažerské přílohy najdete v glosáři IT pojmů na k.k-net.cz/glosar

K-net Technical International 
Group, s.r.o.
Olomoucká 170
627 00 Brno – Černovice
tel.: 548 220 150
GSM: 734 686 001

Pobočka: Rovečínská 16
679 74 Olešnice
tel.: 511 447 055

K-net Team Praha, s.r.o.
V Parku 8,
148 00 Praha 11-Chodov
tel.: 721 200 136

K-net Team Ostrava, s.r.o. 
Smetanovo náměstí 328/1
702 00 Ostrava
tel.: 734 686 012

100 milionů poprvé…  
nový obratový rekord K-netu Login 2/2019
V červnu zakončený fiskální rok byl pro nás zatím vůbec nejúspěšnější. Poprvé se nám podařilo 
překonat magickou obratovou hranici 100 milionů korun, ke které jsme se posledních pár let 
blížili. Je pro nás velká radost, že můžeme čím dál více pomáhat organizacím zlepšovat jejich 
fungování pomocí informačních technologií, protože to je naše poslání a vidíme v tom velký 
smysl.

Moc si vážíme důvěry vás, kteří s námi již spolupracujete, a těšíme se, že pro vás budeme spo-
lehlivým partnerem i nadále. Pokud s vámi ještě nespolupracujeme nebo s vámi aktuálně žádné 
projekty nemáme, nemějte obavu, že bychom na vás neměli kapacitu! Naše cíle jsou daleko vět-
ší. Příští meta je 250 milionů. Tu chceme zdolat, abychom měli více prostředků na ještě rychlejší 
a větší investice, kterými vždy zvyšujeme kvalitu poskytovaných služeb nebo vytváříme služby 
zcela nové. Přečtěte si o některých nových službách a produktech v příloze tohoto čísla.

Těšíme se na společné úspěchy!

K-net oslavil stylově 30 let.
Jak moc je třicítka kulatá? V K-netu jsme se to rozhodli zjistit a toto výročí v roce 2023 náležitě oslavit v rámci Zákaznického dne K-net.

30 let nevnímáme jako číslo, ale jako cestu. Cestu, na které jsme již 30 let, ale která stále nekončí. Zároveň se totiž díky naší bohaté histori 
chceme s hrdostí a sebevědomím koukat do budoucnosti, aby i dalších 30 let K-netu bylo podobně úspěšných.

A  toto všechno jsme se snažili reflektovat během celého programu naší oslavy. Ta proběhla v úžasně inspirativních prostorách VIDA!  
Science centra v Brně ve čtvrtek 30. listopadu 2023. 

K-net se stal partnerem 
Microsoftu ve vzdělávání Login 2/2020
Snažíme se stále zlepšovat naše služby pro školy.

Úzká spolupráce s Microsoftem v propagaci vzdělávací aplikace Microsoft Teams a nespočetné 
hodiny školení pedagogů na školách napříč Českou republikou našimi IT lektory přinesla K-netu 
povýšení na registrovaného partnera společnosti Microsoft ve vzdělávání s titulem Microsoft in 
Education Global Training Partner. Jsme teprve druhou čistě českou společností, která dosáhla 
na toto partnerství.

Vzdělání je jednou z významných oblastí, které se Microsoft věnuje. Bezplatně poskytuje školám 
Office 365 včetně aplikace MS Teams. Výzkum ukazuje, že inovace a technologie ve vzdělávání 
jsou klíčovými faktory, které vedou studenty k tomu, aby byli připraveni na budoucnost. Program 
Microsoft Global Training Partner každoročně propojuje Microsoft partnery s tisíci vzdělávacími 
organizacemi a pedagogickými pracovníky z celého světa – pomáhá jim co nejlépe využívat tech-
nologii pro výuku a učení, ať jsou kdekoli. Jsme hrdí, že spolu s vámi vzděláváme mladé lidi pro 
úspěšnou budoucnost – jejich i České republiky.
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